
 
 

КРОПИВНИЦЬКА  МІСЬКА  РАДА  

 

П Р О Т О К О Л   №  19 

дев’ятого  засідання дев’ятої сесії Кропивницької  

міської ради восьмого скликання 

 

від 15 листопада 2022 року  м. Кропивницький 

  

Онлайн-трансляція засідання не здійснювалась. 

 

Колюка О.С., секретар міської ради: 
Доброго дня, шановні депутати, депутатки, присутні! 

Прошу зайняти робочі місця у сесійній залі. 

 

Шановні колеги! 

Прошу зареєструватися. 

 

Проходить реєстрація депутатів міської ради за допомогою електронної 

системи голосування ‟Рада-В”. 

 

Шановні депутати! 

На дев’яте засідання дев’ятої сесії міської ради прибуло та 

зареєструвалося 29 депутатів. Відсутні 14 депутатів. Кворум, необхідний для 

проведення засідання сесії, є.  

Розпочинаємо роботу. 

 

Секретар міської ради запропонував вшанувати хвилиною мовчання 

пам'ять українських захисників, захисниць, які пожертвували життям 

заради волі та свободи українського народу, мирних співгромадян, які стали 

жертвами агресії російської федерації проти України. Висловив щирі 

співчуття рідним та близьким загиблих.  

 

Колюка О.С. повідомив, що за високу громадянську та патріотичну 

позицію, надану допомогу Держприкордонслужбі транспортом в умовах 

збройної агресії росії депутат Рубан В.В. нагороджений медаллю  

‟За сприяння в охороні державного кордону України”. Вручив депутату 

відзнаку Державної прикордонної служби України. 

 

Колюка О.С.: 
Шановні депутати, депутатки! 

У роботі дев’ятого засідання дев’ятої сесії міської ради беруть участь: 
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Закаблуковський В.О. – голова Фортечної районної у місті 

Кропивницькому ради; 

Стецюк В.Н. – голова Подільської районної у місті Кропивницькому ради; 

Марченко Л.М. – староста Новенського старостинського округу; 

Ізотов В.А. – керівник Кропивницької окружної прокуратури 

Кіровоградської області. 

Член робочої президії, голова постійної комісії з питань бюджету та 

податкової політики Бірець Дмитро Миколайович на місці.  

 

Шановні депутати, депутатки! 

Згідно зі статтею 32 Регламенту міської ради депутатські запитання, заяви 

і оголошення оголошуються депутатами на початку будь-якого пленарного 

засідання сесії. 

 

Якщо такі є, прошу депутатів їх оголосити. 

 

Чередніченко Н.Ю., депутатка міської ради (фракція політичної партії 

‟Пропозиція”, членкиня депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське 

об’єднання ‟Рівні можливості”), повідомила, що дев’яте засідання дев’ятої 

сесії Кропивницької міської ради проходить напередодні відзначення  

Дня Гідності та Свободи, який відзначатиметься в Україні  

21 листопада 2022 року. Звернула увагу на особливе значення цього свята в 

умовах сьогодення. 

 

Колюка О.С. нагадав депутатам про алгоритм дій у разі повітряної 

тривоги. 

 

Колюка О.С.: 
Шановні колеги! 

Вам розданий перелік додаткових питань до порядку денного дев’ятої 

сесії Кропивницької міської ради восьмого скликання. Він складається  

з 18 загальних та 40 земельних питань. 

Всі питання детально обговорені на погоджувальній раді секретаря 

міської ради з керівниками депутатських фракцій, груп, головами постійних 

комісій, погоджені профільними постійними комісіями, загальні питання 

погоджені виконавчим комітетом міської ради. 

 

Крім того, вчора на погоджувальній раді було запропоновано включити 

до порядку денного ще 2 додаткових питання. 

Проєкти рішень вам роздано до початку засідання. 

 

Пропоную перелік додаткових питань до порядку денного дев’ятої сесії, 

який складається з 18 загальних та 40 земельних питань, взяти за основу.  

Прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 33, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

Прийнято. 

 

Ставлю на голосування пропозицію доповнити перелік додаткових питань 

до порядку денного дев’ятої сесії питанням ‟Про надання ПП ‟Лайтнінг-Кір” 

дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки в оренду по вул. Преображенській (біля будинку № 5)”, проєкт рішення 

№ 1392. Прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

Прийнято. 

 

Ставлю на голосування пропозицію доповнити перелік додаткових питань 

до порядку денного дев’ятої сесії питанням ‟Про надання АТ ‟Орегон” 

дозволу на передачу орендованої земельної ділянки в суборенду по  

вул. Юрія Олефіренка (біля Ковалівського парку)”, проєкт рішення № 1394. 

Прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 32, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

Прийнято. 

 

Ставлю на голосування пропозицію затвердити перелік додаткових 

питань до порядку денного дев’ятої сесії міської ради в цілому з 

доповненнями. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 32, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

 



4 
 

Прийнято рішення № 1347 “Про внесення доповнень до порядку 

денного дев’ятої сесії Кропивницької міської ради восьмого скликання” 

(додається). 

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду питань порядку денного.  

Перше питання ‒ ‟Про депутатські запити депутатів міської ради”.  

Повідомляю, що попередньо зареєстрованих депутатських запитів не 

надходило. 

Якщо у депутатів є запити, прошу їх оголосити. 

 

Зарічна А.А., депутатка міської ради (фракція ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ 

‟СЛУГА НАРОДУ”, співголова депутатської групи ‟Міжфракційне 

депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”), оголосила депутатський 

запит (додається) щодо передбачення у бюджеті міської територіальної 

громади міста Кропивницького на 2023 рік видатків на фінансування потреб 

закладів освіти міста (електронні журнали, щоденники, заправка 

картриджів, забезпечення папером) та внесення відповідних коригувань до 

Програми розвитку освіти міста Кропивницького на 2021-2025 роки. 

 

Колюка О.С.: 
Ставлю на голосування пропозицію підтримати депутатський запит 

депутатки Зарічної А.А. Прошу голосувати. 
 

Результати голосування: 

“за” – 33, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1348 “Про депутатський запит депутатки 

Кропивницької міської ради А.Зарічної” (додається). 
 

Яремчук В.С., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”), оголосила 

депутатський запит (додається) щодо необхідності застосування норм 

Закону України ‟Про засудження комуністичного та націонал-

соціалістичного (нацистського) тоталітарних режимів в Україні та 

заборону пропаганди їхньої символіки” до переліку осіб, яким присвоєно звання 

‟Почесний громадянин міста”, внесення змін до Положення про присвоєння 

звання ‟Почесний громадянин міста Кропивницького” в частині врахуванням 

думки громади при визначенні претендентів на присвоєння цього Почесного 

звання та передбачення механізму щодо його відкликання. 

 



5 
 

Колюка О.С.: 

Ставлю на голосування пропозицію підтримати депутатський запит 

депутатки Яремчук В.С. Прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 32, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1349 “Про депутатський запит депутатки 

Кропивницької міської ради В.Яремчук” (додається). 
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання згоди на безоплатну передачу з державної власності до 

комунальної власності Кропивницької міської територіальної громади”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 1356. Доповідач Нікітенко О.В. – 

директор департаменту надання адміністративних послуг міської ради. 

 

Нікітенко О.В. пояснив вимоги чинного законодавства, які стали 

підставою для підготовки проєкту рішення № 1356. 

 

Колюка О.С.: 
Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1356 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 32, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1350 “Про надання згоди на безоплатну 

передачу з державної власності до комунальної власності Кропивницької 

міської територіальної громади” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 16 грудня 2021 року № 1059 ‟Про бюджет Кропивницької міської 

територіальної громади на 2022 рік”. Проєкт рішення за реєстраційним  
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№ 1390. Доповідач Бочкова Л.Т. – начальник фінансового управління міської 

ради. 

 

Бочкова Л.Т. пояснила основні положення проєкту рішення № 1390  

та прокоментувала зміни до бюджету Кропивницької міської територіальної 

громади на 2022 рік, внесені згідно з рішеннями Виконавчого комітету 

Кропивницької міської ради в умовах воєнного стану протягом  

березня-жовтня 2022 року.  

 

Колюка О.С.: 
Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1390 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 35, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1351 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 16 грудня 2021 року № 1059 ‟Про бюджет 

Кропивницької міської територіальної громади на 2022 рік” (додається).

  

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 25 листопада 2021 року № 944 ‟Про затвердження Програми 

територіальної оборони та підтримання постійної мобілізаційної готовності 

міста Кропивницького на 2022-2024 роки” (зі змінами)”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1383. Доповідач Копецький Ю.Б. – т.в.о. завідувача сектору 

мобілізаційної роботи та територіальної оборони міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1383 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 35, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1352 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 25 листопада 2021 року № 944  

‟Про затвердження Програми територіальної оборони та підтримання 
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постійної мобілізаційної готовності міста Кропивницького  

на 2022-2024 роки” (зі змінами)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 02 лютого 2021 року № 98 ‟Про затвердження Програми формування 

позитивного міжнародного та інвестиційного іміджу м. Кропивницького  

на 2021-2023 роки” (зі змінами)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1384. 

Доповідач Рахуба Н.А. – директор департаменту з питань економічного 

розвитку міської ради. 

 

Рахуба Н.А. на запитання депутатки Яремчук В.С. поінформувала щодо 

кількості впроваджених інвестиційних проєктів, суми залучених коштів до 

бюджету територіальної громади протягом 2022 року, прогнозних 

показників на 2023 рік та фінансування, передбаченого на виконання 

Програми формування позитивного міжнародного та інвестиційного іміджу  

м. Кропивницького на 2021-2023 роки. 

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть ще запитання? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1384 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 2, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1353 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 02 лютого 2021 року № 98  

‟Про затвердження Програми формування позитивного міжнародного та 

інвестиційного іміджу м. Кропивницького на 2021-2023 роки”  

(зі змінами)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 02 лютого 2021 року № 97 ‟Про затвердження Програми розвитку малого 

і середнього підприємництва у м. Кропивницькому на 2021-2023 роки” 

(зі змінами)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1385. Доповідач  

Рахуба Н.А. – директор департаменту з питань економічного розвитку міської 

ради. 
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Рахуба Н.А. пояснила зміни, які пропонується внести до Програми 

розвитку малого і середнього підприємництва у м. Кропивницькому  

на 2021-2023 роки.  

 

Колюка О.С.: 
Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1385 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 33, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1354 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 02 лютого 2021 року № 97  

‟Про затвердження Програми розвитку малого і середнього 

підприємництва у м. Кропивницькому на 2021-2023 роки” (зі змінами)” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 02 лютого  2021 року № 99 ‟Про затвердження Програми зайнятості 

населення м. Кропивницького на 2021-2023 роки” (зі змінами)”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1386. Доповідач Рахуба Н.А. – директор 

департаменту з питань економічного розвитку міської ради. 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1386 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 1, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1355 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 02 лютого 2021 року № 99  

‟Про затвердження Програми зайнятості населення м. Кропивницького 

на 2021-2023 роки” (зі змінами)” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про погодження Концепції індустріального парку ‟РАДІЙ”. Проєкт рішення 

за реєстраційним № 1374. Доповідач Рахуба Н.А. – директор департаменту з 

питань економічного розвитку міської ради. 

 

Рахуба Н.А. пояснила суть питання. Відзначила, що Концепція 

індустріального парку ‟РАДІЙ” повністю відповідає вимогам чинного 

законодавства. Створення індустріального парку позитивно вплине на 

розвиток міської територіальної громади та створить передумови для 

розширення потужностей суміжних галузей. Поінформувала про вимоги 

чинного законодавства щодо учасників індустріального парку. Запропонувала 

підтримати проєкт рішення № 1374.  

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1374 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 32, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 1, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1356 “Про погодження Концепції 

індустріального парку ‟РАДІЙ” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення міської ради від 14 лютого 2020 року № 3130 

‟Про затвердження Програми соціальної підтримки, розвитку та становлення 

сімей, дітей та молоді м. Кропивницького на 2020-2022 роки” (зі змінами)”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 1388. Доповідач Вовк Ю.М. – директор 

департаменту соціальної політики міської ради. 

Чи будуть запитання, пропозиції щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1388 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 33, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 
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Прийнято рішення № 1357 “Про внесення змін до рішення міської 

ради від 14 лютого 2020 року № 3130 ‟Про затвердження Програми 

соціальної підтримки, розвитку та становлення сімей, дітей та молоді  

м. Кропивницького на 2020-2022 роки” (зі змінами)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 25 листопада 2021 року № 946 ‟Про затвердження Програми фінансового 

забезпечення нагородження відзнаками Кропивницької міської ради та 

виконавчого комітету на 2022-2024 роки” (зі змінами)”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1387. Доповідач Магер Н.І. – начальник управління 

персоналу міської ради. 
 

Яремчук В.С., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”), зауважила, 

що на виконання Програми фінансового забезпечення нагородження 

відзнаками Кропивницької міської ради та виконавчого комітету  

на 2022-2024 роки передбачено фінансування в розмірі 1 085,0 тис. грн на рік, 

тоді як на виконання Програми формування позитивного міжнародного та 

інвестиційного іміджу м. Кропивницького на 2021-2023 роки передбачено 

фінансування у розмірі 140,0 тис. грн на рік. Звернулась до членів робочої групи 

з підготовки проєкту бюджету Кропивницької міської територіальної 

громади на 2023 рік з метою забезпечення інвестиційної привабливості міста 

розглянути можливість щодо збільшення у проєкті бюджету на 2023 рік 

видатків на виконання Програми формування позитивного міжнародного та 

інвестиційного іміджу м. Кропивницького на 2021-2023 роки.  

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1387 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 32, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1358 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 25 листопада 2021 року № 946  

‟Про затвердження Програми фінансового забезпечення нагородження 

відзнаками Кропивницької міської ради та виконавчого комітету  

на 2022-2024 роки” (зі змінами)” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного 

“Про перейменування вулиць, провулків, тупиків, проїзду”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1375 (доопрацьований). Доповідач Назарець А.Ф. – 

начальник управління культури і туризму міської ради. 
 

Назарець А.Ф. доповіла по суті питання. 
 

Зарічна А.А., депутатка міської ради (фракція ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ 

‟СЛУГА НАРОДУ”, співголова депутатської групи ‟Міжфракційне 

депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”), повідомила про звернення 

мешканців міста, які висловили незгоду щодо перейменування  

провулку Ватутіна на вулицю Героїв УПА. Запропонувала виключити 

зазначений провулок з переліку вулиць, провулків, тупиків та проїзду  

м. Кропивницького Кропивницької міської територіальної громади, які 

перейменовуються, та опрацювати питання щодо надання йому іншої назви.  
 

Колюка О.С.: 
Ставлю на голосування пропозицію взяти доопрацьований проєкт 

рішення № 1375 за основу. Прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 32, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 1, 

“не голосували” – 2. 

Прийнято. 

 

Депутатка Зарічна А.А. озвучила пропозицію мешканців міста внести 

зміни до доопрацьованого проєкту рішення № 1375, а саме виключити з 

переліку вулиць, провулків, тупиків та проїзду м. Кропивницького 

Кропивницької міської територіальної громади, які перейменовуються, 

провулок Ватутіна. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 5, 

“утримались” – 5, 

“не голосували” – 4. 

Прийнято. 

 

Чи будуть ще пропозиції щодо проєкту рішення? 

 

Яремчук В.С., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”), порушила 
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питання щодо перейменування вулиці Хабаровської на  

вулицю Вінстона Черчилля. Відзначила, що згідно з обґрунтуванням, 

зазначеним у пояснювальній записці до допрацьованого проєкту рішення  

№ 1375, найменування вулиці на честь Вінстона Черчилля – це вияв поваги і 

вдячності британському народу за допомогу і підтримку під час війни з 

росією. Запитала, як постать Вінстона Черчилля пов’язана з Україною, чому 

не пропонується відзначити відомих діячів інших дружніх держав, таких як 

Польща, Латвія, Литва, Естонія та інших. Нагадала, що під час Ялтинської 

конференції союзних держав у 1945 році Вінстон Черчилль виступав за 

від’єднання Львова від України та приєднання до Польщі. Запропонувала 

переглянути пропозицію міської топонімічної комісії при Виконавчому 

комітеті Кропивницької міської ради щодо перейменування вулиці 

Хабаровської та надати їй іншу назву. 

 

Колюка О.С., як голова міської топонімічної комісії при Виконавчому 

комітеті Кропивницької міської ради пояснив, що комісією опрацьовується 

питання щодо перейменування близько 120 вулиць міста, в тому числі 

розглядаються варіанти назв, пов’язаних з державами-партнерами України, 

такі як Празька, Литовська, Талліннська, Кароля Шимановського та інші.  

 

Шамардіна К.О., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟Рідне місто”, членкиня депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське 

об’єднання ‟Рівні можливості”), озвучила думку мешканців, які проживають 

по вулиці Хабаровській. Відзначила, що вони підтримали пропозицію щодо 

найменування цієї вулиці на честь Вінстона Черчилля.  

 

Колюка О.С. прокоментував, що в ході розгляду доопрацьованого 

проєкту рішення № 1375 на засіданнях постійних комісій міської ради 

зауважень і пропозицій щодо нових назв від депутатів та громади не 

надходило.  

 

Шамардін О.С., депутат міської ради (голова фракції Політичної партії 

‟Рідне місто”), зауважив, що питання, порушене депутаткою Яремчук В.С., 

обговорювалося на погоджувальній раді секретаря міської ради з керівниками 

депутатських фракцій, груп, головами постійних комісій, де депутати дійшли 

згоди щодо доопрацьованого проєкту рішення № 1375. Наголосив, що 

мешканці вулиці Хабаровської виступили за перейменування цієї вулиці на 

вулицю Вінстона Черчилля.  

 

Колюка О.С.: 

Питання щодо особистості Вінстона Черчилля необхідно залишити 

фахівцям – історикам, яких у складі топонімічної комісії при Виконавчому 

комітеті Кропивницької міської ради є чотири. 

Валентино Сергіївно, Ви не знімаєте свою пропозицію? Ні. 
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Надійшла пропозиція від депутатки Яремчук В.С. внести зміни до 

доопрацьованого проєкту рішення № 1375, а саме виключити з переліку 

вулиць, провулків, тупиків та проїзду м. Кропивницького Кропивницької 

міської територіальної громади, які перейменовуються, вулицю Хабаровську. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 10, 

“проти” – 7, 

“утримались” – 7, 

“не голосували” – 2. 

Не прийнято. 

 

Назарець А.Ф. відповіла на запитання члена постійної комісії міської 

ради з питань місцевого самоврядування, прав і свобод людини, депутатської 

етики та регламенту Линченка М.Д. щодо виконання протокольного 

доручення комісії в частині урахування думки мешканців щодо 

перейменування вулиці Можайського на вулицю Цибулівську. Відзначила, що 

заперечень та зауважень щодо запропонованої назви від мешканців не 

надходило.  

 

Колюка О.С. пояснив позицію істориків щодо перейменування  

вулиці Можайського на вулицю Цибулівську. 

 

Романескул І.В., депутатка міської ради (фракція політичної партії 

‟Всеукраїнське об’єднання ‟Батьківщина”, співголова депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”), 

запропонувала включити більше депутатів до складу міської топонімічної 

комісії при Виконавчому комітеті Кропивницької міської ради, щоб у сесійній 

залі не виникала полеміка з приводу перейменувань.  

 

Колюка О.С. назвав прізвища депутатів, які входять до складу міської 

топонімічної комісії при Виконавчому комітеті Кропивницької міської ради. 

Зауважив, що доопрацьований проєкт рішення № 1375 розглядався всіма 

постійними комісіями.  

 

Яремчук В.С. запропонувала при підготовці наступного проєкту рішення 

з питання перейменування врахувати такі моменти: розглянути меншу 

кількість топонімів, серед нових назв жіночі топоніми мають складати не 

менше ніж 30 відсотків. 

 

Колюка О.С. прокоментував, що всі пропозиції щодо жіночих топонімів, 

які надійшли на розгляд міської топонімічної комісії при Виконавчому 

комітеті Кропивницької міської ради, були розглянуті і враховані. 
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Запропонував депутатам вносити свої пропозиції з відповідними 

обґрунтуваннями.  

 

Колтунова К.С., депутатка міської ради (фракція політичної партії 

‟Пропозиція”, співголова депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське 

об’єднання ‟Рівні можливості”), підтримала пропозицію депутатки 

Яремчук В.С. щодо перейменування меншими блоками. Запропонувала більш 

активно співпрацювати з населенням, вести просвітницьку роботу, вчасно 

доносити важливу інформацію. Погодилась, що жіночі топоніми мають 

бути, але депутатам потрібно вносити відповідні пропозиції. 

 

Яремчук В.С. прокоментувала своє бачення ситуації щодо жіночих 

топонімів.  

 

Секретар міської ради відзначив, що із загального переліку вулиць, 

провулків, тупиків, які перейменовуються, не менше 30 відсотків 

складатимуть жіночі топоніми. Відповів на запитання депутата  

Рубана В.В. щодо подальших планів стосовно перейменування.  

 

Колюка О.С.: 

Ставлю на голосування пропозицію прийняти доопрацьований проєкт 

рішення № 1375 в цілому з урахуванням внесених змін. Хто за цю пропозицію, 

прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 36, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1359 “Про перейменування вулиць, провулків, 

тупиків, проїзду” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Положення про управління з питань захисту прав дітей 

Кропивницької міської ради у новій редакції”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1348 (доопрацьований). Доповідач Тимоховська Т.М. – 

начальник управління з питань захисту прав дітей міської ради. 

 

Чередніченко Н.Ю., депутатка міської ради (фракція політичної партії 

‟Пропозиція”, членкиня депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське 

об’єднання ‟Рівні можливості”), як голова постійної комісії міської ради з 

питань охорони здоров’я, освіти, соціальної політики, культури та спорту 
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повідомила, що доопрацьований проєкт рішення № 1348 погоджений 

комісією.  

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1348 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 34, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1360 “Про затвердження Положення про 

управління з питань захисту прав дітей Кропивницької міської ради у 

новій редакції” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про звільнення від сплати державного мита”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1363 (доопрацьований). Доповідач Тимоховська Т.М. – 

начальник управління з питань захисту прав дітей міської ради. 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1363 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 32, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

 

Прийнято рішення № 1361 “Про звільнення від сплати державного 

мита” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про перейменування закладів освіти”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 1362 (доопрацьований). Доповідач Васильєва О.К. – начальник відділу 

юридичного та фінансового забезпечення управління освіти міської ради. 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1362 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 32, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

 

Прийнято рішення № 1362 “Про перейменування закладів освіти” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін та затвердження Статуту КОМУНАЛЬНОГО 

ПІДПРИЄМСТВА ‟РИТУАЛЬНА СЛУЖБА-СПЕЦІАЛІЗОВАНИЙ 

КОМБІНАТ КОМУНАЛЬНО-ПОБУТОВОГО ОБСЛУГОВУВАННЯ” 

КРОПИВНИЦЬКОЇ МІСЬКОЇ РАДИ” у новій редакції”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1322 (доопрацьований). Доповідач Кухаренко В.І. – 

начальник Головного управління житлово-комунального господарства міської 

ради. 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1322 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 1, 

“не голосували” – 6. 

 

Прийнято рішення № 1363 “Про внесення змін та затвердження 

Статуту КОМУНАЛЬНОГО ПІДПРИЄМСТВА ‟РИТУАЛЬНА 

СЛУЖБА-СПЕЦІАЛІЗОВАНИЙ КОМБІНАТ КОМУНАЛЬНО-

ПОБУТОВОГО ОБСЛУГОВУВАННЯ” КРОПИВНИЦЬКОЇ МІСЬКОЇ 

РАДИ” у новій редакції” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін та затвердження Статуту КОМУНАЛЬНОГО 

ПІДПРИЄМСТВА ‟МІСЬКСВІТЛО” КРОПИВНИЦЬКОЇ МІСЬКОЇ РАДИ” в 

новій редакції”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1372 (доопрацьований). 

Доповідач Кухаренко В.І. – начальник Головного управління житлово-

комунального господарства міської ради. 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1372 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 7. 

 

Прийнято рішення № 1364 “Про внесення змін та затвердження 

Статуту КОМУНАЛЬНОГО ПІДПРИЄМСТВА ‟МІСЬКСВІТЛО” 

КРОПИВНИЦЬКОЇ МІСЬКОЇ РАДИ” в новій редакції” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про зняття з контролю окремих рішень Кропивницької міської ради восьмого 

скликання”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1373. Доповідач  

Масло Л.Я. – начальник управління апарату міської ради. 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1373 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 7. 

 

Прийнято рішення № 1365 “Про зняття з контролю окремих рішень 

Кропивницької міської ради восьмого скликання” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 25 березня 2021 року № 168 ‟Про обсяги і межі повноважень, які 

визначаються Кропивницькою міською радою Подільській та Фортечній 

районним у місті Кропивницькому радам восьмого скликання та їх 

виконавчим органам”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1341. 

Співдоповідачі:  

Закаблуковський В.О. – голова Фортечної районної у місті 

Кропивницькому ради; 

Стецюк В.Н. – голова Подільської районної у місті Кропивницькому ради. 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1341 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 6. 

 

Прийнято рішення № 1366 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 25 березня 2021 року № 168 ‟Про обсяги і 

межі повноважень, які визначаються Кропивницькою міською радою 

Подільській та Фортечній районним у місті Кропивницькому радам 

восьмого скликання та їх виконавчим органам” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду питань порядку денного щодо регулювання 

земельних відносин.  

Проєкти рішень підготовлені управлінням земельних відносин та 

охорони навколишнього природного середовища та погоджені постійною 

комісією міської ради з питань екології, земельних відносин та комунальної 

власності. 

Рішення приймаються більшістю голосів від загального складу ради, 

тобто 22. 

 

Доповідач Лунгол Р.С., начальник управління земельних відносин та 

охорони навколишнього природного середовища міської ради, коротко надає 

роз’яснення щодо проєктів рішень з демонстрацією картографічних 

матеріалів та озвучує рекомендації профільної постійної комісії міської ради. 

 

Перше питання ‒ “Про надання АТ ‟Укрпошта” дозволу на розроблення 

технічної документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 

земельних ділянок по м. Кропивницькому”. Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 1338. 

 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1338 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 9. 
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Прийнято рішення № 1367 “Про надання АТ ‟Укрпошта” дозволу на 

розроблення технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельних ділянок по м. Кропивницькому” 

(додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання КП ‟Благоустрій” Кропивницької міської ради” дозволу на 

розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки  

по вул. Приміській (на прибережній смузі правого берега р. Сугоклеї)”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1350. 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1350 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 8. 

 

Прийнято рішення № 1368 “Про надання КП ‟Благоустрій” 

Кропивницької міської ради” дозволу на розроблення проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки по вул. Приміській  

(на прибережній смузі правого берега р. Сугоклеї)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу Релігійній організації ‟Релігійна громада  

‟Церква Євангельських Християн-Баптистів ‟ХРИСТА СПАСИТЕЛЯ” у  

місті Кропивницький” у постійне користування земельної ділянки по                                                            

вул. Тернопільській, 26/21”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1145. 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1145 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 10. 
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Прийнято рішення № 1369 “Про передачу Релігійній організації 

‟Релігійна громада ‟Церква Євангельських Християн-Баптистів 

‟ХРИСТА СПАСИТЕЛЯ” у місті Кропивницький” у постійне 

користування земельної ділянки по вул. Тернопільській, 26/21” 

(додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу КП ‟Благоустрій” Кропивницької міської ради” у постійне 

користування земельної ділянки по вул. Садовій, 88-б”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1339. 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1339 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 8. 

 

Прийнято рішення № 1370 “Про передачу КП ‟Благоустрій” 

Кропивницької міської ради” у постійне користування земельної ділянки 

по вул. Садовій, 88-б” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження ПрАТ ‟КАТП ‟АГРОБУДАВТОСЕРВІС” технічної 

документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж  

земельної ділянки в натурі (на місцевості) по вул. Виставочній  

(Петра Григоренка), 2-в”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1349. 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Ставлю на голосування пропозицію прийняти проєкт рішення № 1349 за 

основу і в цілому з урахуванням прийнятого сьогодні рішення міської ради про 

перейменування вулиць, провулків, тупиків, проїзду в частині 

перейменування вулиці Виставочної на вулицю Петра Григоренка. Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 8. 
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Прийнято рішення № 1371 “Про затвердження  

ПрАТ ‟КАТП ‟АГРОБУДАВТОСЕРВІС” технічної документації із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в 

натурі (на місцевості) по вул. Петра Григоренка, 2-в” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу УКБ Кропивницької міської ради у постійне користування 

земельної ділянки по вул. Металургів, 15”. Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 1367. 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1367 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 8. 

 

Прийнято рішення № 1372 “Про передачу УКБ Кропивницької 

міської ради у постійне користування земельної ділянки  

по вул. Металургів, 15” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу ПрАТ ‟Київ-Дніпровське міжгалузеве підприємство 

промислового залізничного транспорту” в особі Кіровоградської  

філії у постійне користування земельної ділянки по  

вул. Руслана Слободянюка, 172-в”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1379. 

 

Лунгол Р.С. відповів на запитання депутатки Ковальової-Алокілі О.А. 

щодо сплати ПрАТ ‟Київ-Дніпровське міжгалузеве підприємство 

промислового залізничного транспорту” в особі Кіровоградської філії 

земельного податку. На прохання депутата Цертія О.М. пояснив місце 

розташування земельної ділянки, зазначеної у проєкті рішення. 

 

Колюка О.С.: 
Чи будуть ще запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1379 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 8. 

 

Прийнято рішення № 1373 “Про передачу ПрАТ ‟Київ-Дніпровське 

міжгалузеве підприємство промислового залізничного транспорту” в 

особі Кіровоградської філії у постійне користування земельної ділянки по 

вул. Руслана Слободянюка, 172-в” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про припинення ПВКФ ‟ЖЕМЧУГ” права постійного користування 

земельною ділянкою по Маловиськівському шосе, 10 км”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 3919 (доопрацьований). 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 3919 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 6. 

 

Прийнято рішення № 1374 “Про припинення ПВКФ ‟ЖЕМЧУГ”  

права постійного користування земельною ділянкою по 

Маловиськівському шосе, 10 км” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про припинення НЕК ‟УКРЕНЕРГО” права постійного користування 

земельною ділянкою по бульвару Студентському, 15”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1365. 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1365 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 
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Прийнято рішення № 1375 “Про припинення НЕК ‟УКРЕНЕРГО”  

права постійного користування земельною ділянкою по  

бульвару Студентському, 15” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Фундовному В.В. проєкту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки шляхом зміни цільового призначення по  

вул. Миколи Міхновського, 7”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1366. 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1366 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1376 “Про затвердження Фундовному В.В. 

проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки шляхом зміни 

цільового призначення по вул. Миколи Міхновського, 7” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання КП ‟Єлізавета” дозволу на виготовлення технічної документації 

із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної  

ділянки в натурі (на місцевості) для оформлення права оренди по  

вул. Героїв Маріуполя, 125”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1331. 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1331 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

 

Прийнято рішення № 1377 “Про надання КП ‟Єлізавета” дозволу на 

виготовлення технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) для 

оформлення права оренди по вул. Героїв Маріуполя, 125” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного 

“Про надання ТОВ ‟Агротехгрупп” дозволу на розроблення  

проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду по  

вул. Першій Виставковій, 7”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1332. 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1332 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
 

Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1378 “Про надання ТОВ ‟Агротехгрупп” 

дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки в оренду по вул. Першій Виставковій, 7” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ТОВ ‟Нафтогаз Біоенергія – А” дозволу на розроблення  

проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду по  

вул. Енергетиків”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1382. 

 

Лунгол Р.С. на запитання депутатки Ковальової-Алокілі О.А.  

відповів щодо форми власності підприємства-засновника  

ТОВ ‟Нафтогаз Біоенергія – А”. Пояснив, що зазначена у проєкті рішення 

земельна ділянка вільна від забудови та має цільове призначення – для 

розміщення, будівництва, експлуатації та обслуговування будівель і споруд 

об'єктів енергогенеруючих підприємств, установ і організацій. Згідно з 

проєктом будівництва на цій ділянці будуть зведені додаткові будівлі 

твердопаливної котельні КП ‟Теплоенергетик”, яка розташована на 

суміжній земельній ділянці.  

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть ще запитання щодо проєкту рішення? Немає.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1382 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 7. 
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Прийнято рішення № 1379 “Про надання ТОВ ‟Нафтогаз  

Біоенергія – А” дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки в оренду по вул. Енергетиків” (додається).

  

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу ПрАТ ‟Кіровоградобленерго” в оренду земельної ділянки по 

вул. Автолюбителів”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1352. 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1352 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1380 “Про передачу  

ПрАТ ‟Кіровоградобленерго” в оренду земельної ділянки  

по вул. Автолюбителів” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення Дяченку О.В. договору оренди землі по  

вул. Можайського (Цибулівській), 6-к”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 1280. 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Пропоную прийняти проєкт рішення № 1280 за основу і в цілому з 

урахуванням прийнятого сьогодні рішення міської ради про перейменування 

вулиць, провулків, тупиків, проїзду в частині перейменування  

вулиці Можайського на вулицю Цибулівську. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 
 

Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

Прийнято (переголосовано). 

 

Лунгол Р.С.: 

Постійна комісія міської ради з питань екології, земельних відносин  

та комунальної власності рекомендувала внести зміни до проєкту рішення  

№ 1280, а саме встановити строк оренди земельної ділянки на 5 років. 
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Колюка О.С.: 

Ми вже проголосували.  

Хто за те, щоб повернутися до голосування щодо проєкту рішення  

№ 1280. Прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

Прийнято. 

 

Лунгол Р.С. поінформував, що проєкт рішення № 1280 стосується 

земельної ділянки, на якій розміщено гараж. Озвучив рекомендацію профільної 

постійної комісії – встановити строк оренди земельної ділянки на 5 років. 

 

Яремчук В.С., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”), як голова 

постійної комісії міської ради з питань екології, земельних відносин та 

комунальної власності на прохання депутата Саєнка І.В. пояснила 

рекомендацію комісії. 

 

Лунгол Р.С. на запитання депутатки Ковальової-Алокілі О.А. 

поінформував щодо розроблення механізму контролю за укладеними 

договорами оренди з метою вчасного їх поновлення. Відзначив, що відповідну 

базу даних буде сформовано після проведення інвентаризації всіх земельних 

ділянок. 

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть ще запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Ставлю на голосування пропозицію прийняти проєкт рішення № 1280 за 

основу і в цілому зі змінами в частині перейменування вулиці Можайського на 

Цибулівську та з урахуванням пропозиції постійної комісії міської ради з 

питань екології, земельних відносин та комунальної власності. Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 
 

Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 1, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1381 “Про поновлення Дяченку О.В. договору 

оренди землі по вул. Цибулівській, 6-к” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного 

“Про поновлення ТОВ ‟КВФ Комсенс” договору оренди землі по  

бульвару Студентському (біля житлового будинку № 22/12)”. Проєкт рішення 

за реєстраційним № 1335. 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1335 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1382 “Про поновлення ТОВ ‟КВФ ‟Комсенс” 

договору оренди землі по бульвару Студентському (біля житлового 

будинку № 22/12)” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення Вітряченку Л.Б. договору оренди землі на розі вул. Соборної 

та вул. Глинки”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1325. 

 

Лунгол Р.С. на запитання депутата Саєнка І.В. пояснив, що за вказаною 

адресою розміщена тимчасова споруда. Заборгованість з орендної плати за 

землю відсутня. 

 

Яремчук В.С., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”), як голова 

постійної комісії міської ради з питань екології, земельних відносин та 

комунальної власності уточнила, що під час розгляду питань щодо 

регулювання земельних відносин комісія ознайомлюється з поданими 

документами, перевіряє інформацією щодо наявності додаткової угоди до 

договору оренди та заборгованості з орендної плати за землю. 

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть ще запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1325 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 1, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1383 “Про поновлення Вітряченку Л.Б. 

договору оренди землі на розі вул. Соборної та вул. Глинки” (додається).

  

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення Григорян Е.М. та Згамі Т.П. договору оренди землі по  

вул. Зінченка, 2-а”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1326. 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1326 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1384 “Про поновлення Григорян Е.М. та  

Згамі Т.П. договору оренди землі по вул. Зінченка, 2-а” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення ТОВ ‟Поліграфічні послуги” договору оренди землі  

по вул. Районній, 7-а”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1328. 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1328 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1385 “Про поновлення ТОВ ‟Поліграфічні 

послуги” договору оренди землі по вул. Районній, 7-а” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення ТОВ ‟ФАРММАШ” договору оренди землі по  

вул. Героїв Маріуполя, 83-б”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1327. 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1327 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1386 “Про поновлення ТОВ ‟ФАРММАШ” 

договору оренди землі по вул. Героїв Маріуполя, 83-б” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного 

“Про поновлення ТОВ ‟Кіровоградінвестбуд” договору оренди землі  

по вул. Великій Перспективній, 51-а”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 1340.  

 

Цертій О.М., депутат міської ради (голова фракції політичної партії 

‟Всеукраїнське об’єднання ‟Батьківщина”), заявив про конфлікт інтересів 

та повідомив, що не братиме участі у голосуванні. 

 

Колюка О.С.: 
Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1340 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1387 “Про поновлення  

ТОВ ‟Кіровоградінвестбуд” договору оренди землі по  

вул. Великій Перспективній, 51-а” (додається). 
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  
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“Про поновлення ПП ‟Форт-2004” договору оренди землі по  

вул. Михайлівській, 82-а”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1344.  

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1344 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1388 “Про поновлення ПП ‟Форт-2004” 

договору оренди землі по вул. Михайлівській, 82-а” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного 

“Про поновлення ТОВ ‟ФУТБОЛЬНИЙ КЛУБ ЗІРКА” договору оренди землі 

по вул. Гагаріна, 1-а”. Проєкт рішення за реєстраційним № 908 

(доопрацьований).  

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 908 за 

основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1389 “Про поновлення ТОВ ‟ФУТБОЛЬНИЙ 

КЛУБ ЗІРКА” договору оренди землі по вул. Гагаріна, 1-а” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного 

“Про поновлення Єгоровій А.О. договору оренди землі по вул. Запорозькій 

(біля будинку № 32/18)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1232.  

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1232 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1390 “Про поновлення Єгоровій А.О. договору 

оренди землі по вул. Запорозькій (біля будинку № 32/18)” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного 

“Про поновлення ФОП Уваровському Д.О. договору оренди землі по  

вул. Руслана Слободянюка, 60”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1346.  

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1346 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1391 “Про поновлення  

ФОП Уваровському Д.О. договору оренди землі по  

вул. Руслана Слободянюка, 60” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного 

“Про поновлення МААК ‟УРГА” договору оренди землі по  

вул. Добровольського (Степана Чобану), 1-а”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1345.  

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Ставлю на голосування пропозицію прийняти проєкт рішення № 1345 за 

основу і в цілому з урахуванням рішення міської ради від 12.05.2022 № 1250  

‟Про перейменування вулиць та площі” в частині перейменування  

вулиці Добровольського на вулицю Степана Чобану. Хто за цю пропозицію, 

прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 
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Прийнято рішення № 1392 “Про поновлення МААК ‟УРГА” договору 

оренди землі по вул. Степана Чобану, 1-а” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного 

“Про поновлення Буткевич В.А. договору оренди землі по вул. Соборній, 27”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 1343.  

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1343 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1393 “Про поновлення Буткевич В.А. договору 

оренди землі по вул. Соборній, 27” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення ПрАТ ‟Хлібний Колос” договору оренди землі по  

вул. Вокзальній”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1358.  

 

Лунгол Р.С. озвучив рекомендацію постійної комісії міської ради з питань 

екології, земельних відносин та комунальної власності ‒ встановити строк 

оренди земельної ділянки на 15 років. 

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Ставлю на голосування пропозицію прийняти проєкт рішення № 1358 за 

основу і в цілому з урахуванням рекомендації постійної комісії міської ради з 

питань екології, земельних відносин та комунальної власності. Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 32, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1394 “Про поновлення ПрАТ ‟Хлібний Колос” 

договору оренди землі по вул. Вокзальній” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного 

“Про поновлення ПрАТ ‟Хлібний Колос” договору оренди землі на розі  

вулиць Комарова та Яновського”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1359.  

 

Лунгол Р.С. озвучив рекомендацію постійної комісії міської ради з питань 

екології, земельних відносин та комунальної власності ‒ встановити строк 

оренди земельної ділянки на 15 років. 

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Ставлю на голосування пропозицію прийняти проєкт рішення № 1359 за 

основу і в цілому з урахуванням рекомендації постійної комісії міської ради з 

питань екології, земельних відносин та комунальної власності. Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 32, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1395 “Про поновлення ПрАТ ‟Хлібний Колос” 

договору оренди землі на розі вулиць Комарова та Яновського” 

(додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного 

“Про поновлення ПрАТ ‟Хлібний Колос” договору оренди землі по  

вул. Короленка (на зупинці міського транспорту ‟Льотна Академія”)”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1360.  

 

Лунгол Р.С. озвучив рекомендацію постійної комісії міської ради з питань 

екології, земельних відносин та комунальної власності ‒ встановити строк 

оренди земельної ділянки на 15 років. 

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Ставлю на голосування пропозицію прийняти проєкт рішення № 1360 за 

основу і в цілому з урахуванням рекомендації постійної комісії міської ради з 

питань екології, земельних відносин та комунальної власності. Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 32, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1396 “Про поновлення ПрАТ ‟Хлібний Колос” 

договору оренди землі по вул. Короленка (на зупинці міського транспорту 

‟Льотна Академія”)” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення ПрАТ ‟Хлібний Колос” договору оренди землі по  

просп. Університетському (біля гуртожитку)”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1361.  

 

Лунгол Р.С. озвучив рекомендацію постійної комісії міської ради з питань 

екології, земельних відносин та комунальної власності ‒ встановити строк 

оренди земельної ділянки на 15 років. 

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Ставлю на голосування пропозицію прийняти проєкт рішення № 1361 за 

основу і в цілому з урахуванням рекомендації постійної комісії міської ради з 

питань екології, земельних відносин та комунальної власності. Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 32, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1397 “Про поновлення ПрАТ ‟Хлібний Колос” 

договору оренди землі по просп. Університетському (біля гуртожитку)” 

(додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про припинення ТОВ ‟ГЛУСКО РІТЕЙЛ” права користування земельною 

ділянкою по вул. Холодноярській (Московській)”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 259 (доопрацьований).  

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 
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Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 259 за 

основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 32, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1398 “Про припинення ТОВ ‟ГЛУСКО 

РІТЕЙЛ” права користування земельною ділянкою по  

вул. Холодноярській” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про припинення ТОВ ‟ГЛУСКО РІТЕЙЛ” права користування земельною 

ділянкою по шосе Олександрійському (виїзд з міста в напрямку м. Знам’янка)”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 260 (доопрацьований).  

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 260 за 

основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1399 “Про припинення  

ТОВ ‟ГЛУСКО РІТЕЙЛ” права користування земельною ділянкою по 

шосе Олександрійському (виїзд з міста в напрямку м. Знам’янка)” 

(додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного 

“Про затвердження Сакалошу М.О. проєкту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки шляхом зміни цільового призначення по  

вул. Першій Виставковій, 25-б, смт Нове”. Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 1174.  

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1174 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 32, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1400 “Про затвердження Сакалошу М.О. 

проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки шляхом зміни 

цільового призначення по вул. Першій Виставковій, 25-б, смт Нове” 

(додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ТОВ ‟Укрсфера” дозволу на розроблення технічної документації 

із землеустрою щодо поділу та об’єднання земельних ділянок  

по вул. Преображенській”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1378.  

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1378 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 32, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1401 “Про надання ТОВ ‟Укрсфера” дозволу на 

розроблення технічної документації із землеустрою щодо поділу та 

об’єднання земельних ділянок по вул. Преображенській” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін ПАТ ‟НВП ‟РАДІЙ” до договорів оренди земельних 

ділянок по м. Кропивницькому”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1336.  

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1336 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 
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Прийнято рішення № 1402 “Про внесення змін до договорів оренди 

земельних ділянок по м. Кропивницькому ПАТ ‟НВП ‟РАДІЙ” 

(додається). 
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання дозволу на проведення експертної грошової оцінки земельної 

ділянки по вул. Виставочній (Петра Григоренка), 1-а”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1172.  
 

Рубан В.В., депутат міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”), заявив про конфлікт інтересів та 

повідомив, що не братиме участі у голосуванні. 

Колюка О.С.: 
Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Ставлю на голосування пропозицію прийняти проєкт рішення № 1172 за 

основу і в цілому з урахуванням прийнятого сьогодні рішення міської ради про 

перейменування вулиць, провулків, тупиків, проїзду в частині 

перейменування вулиці Виставочної на вулицю Петра Григоренка. Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 
 

Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1403 “Про надання дозволу на  

проведення експертної грошової оцінки земельної ділянки по  

вул. Петра Григоренка, 1-а” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання дозволу на проведення експертної грошової оцінки земельної 

ділянки по вул. Миколи Федоровського, 2-а”. Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 979.  

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 979 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
 

Результати голосування: 

“за” – 32, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 
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Прийнято рішення № 1404 “Про надання дозволу на  

проведення експертної грошової оцінки земельної ділянки по                                                           

вул. Миколи Федоровського, 2-а” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання дозволу на проведення експертної грошової оцінки земельної 

ділянки по вул. Степана Чобану, 22-б”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 1329.  

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1329 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1405 “Про надання дозволу на  

проведення експертної грошової оцінки земельної ділянки по                                                              

вул. Степана Чобану, 22-б” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про продаж Дризі В.В. земельної ділянки несільськогосподарського 

призначення по вул. Преображенській, 88-б”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1118.  

 

Дрига В.В., депутат міської ради (фракція політичної партії                             

‟НАШ КРАЙ”), заявив про конфлікт інтересів та повідомив, що не братиме 

участі у голосуванні. 

 

Колюка О.С.: 
Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1118 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 
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Прийнято рішення № 1406 “Про продаж Дризі В.В. земельної ділянки 

несільськогосподарського призначення по вул. Преображенській, 88-б” 

(додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ПП ‟Лайтнінг-Кір” дозволу на розроблення проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду по  

вул. Преображенській (біля будинку № 5)”. Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 1392.  

 

Лунгол Р.С. на прохання депутата Саєнка І.В. продемонстрував на карті 

місце розташування земельної ділянки. Відзначив, що земельна ділянка є 

вільною. Пояснив, що питання стосується побудови найпростішого укриття.  

 

Колюка О.С.: 
Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1392 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1407 “Про надання ПП ‟Лайтнінг-Кір” дозволу 

на розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки 

в оренду по вул. Преображенській (біля будинку № 5)” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання АТ ‟Орегон” дозволу на передачу орендованої земельної ділянки 

в суборенду по вул. Юрія Олефіренка (біля Ковалівського парку)”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1394.  

 

Лунгол Р.С. на прохання депутата Саєнка І.В. детально пояснив суть 

питання. На запитання депутатки Ковальової-Алокілі О.А. відповів, що плани 

суборендаря щодо використання земельної ділянки будуть зазначені у проєкті 

технічної документації, яка затверджуватиметься міською радою. 

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1394 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1408 “Про надання АТ ‟Орегон” дозволу на 

передачу орендованої земельної ділянки в суборенду по  

вул. Юрія Олефіренка (біля Ковалівського парку)” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Чи є бажаючі виступити з питання ‟Різне”? Немає. 

Пропоную завершити дев’яте засідання дев’ятої сесії.  

Дякую усім за оперативну, конструктивну, плідну роботу! 

 

Про дату та час проведення наступного засідання дев’ятої сесії міської 

ради вам буде повідомлено заздалегідь. 

 

 

 

Секретар міської ради       Олег КОЛЮКА 

 
 


